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Vijeeu Filoloskag faku lteta 

Obavjestavam vas da mi je bila anemagueeno da ucestvujem u organizaciJi nastave, tJ. padjeli 

casova vjeibi i predavanja na SP Srpski Jezik i juinaslavenske knjizevnostr Naime, nikad mi nije stigJa 

abavjestenje koje je prodekan za nastavu uputia rukavodioeima studijskih programa u kojem se 

zahtijeva da se dostave infarmaeije 0 organizaeiJi nastave u predstojeeoJ gadini. Takode, nije mi stigaa 

nikakav poziv na sa stanak SP Srpski jezik na kojem ee bit i rijeci 0 orga nizaeiJ i nastave, l ta zna ei da easavi 

nijesu padijeljeni transparentno vee tajna, adnosno protivzakanito . Ovakvlm postupkom sprijecena sam 

da realizujem svaja prava i abaveze. I ranije se desavalo da mi se informaeije ne dostavlJaju 

blagovremeno, pa eak da mi se one vazne uskraeuju u patpunosti , lto niJe tesko provjeri ti 5 abzirom na 

to da sa ma mog imena nema u spisku adresata tzv. eirkularnih meJlova kOJe upucuju sekretari po nalagu 

rukovodilaea . Kako funkeiJa sekretara nije utvrdena u dokumentima kojima se reguli se ovaJ vid 

djelatnosti na Univerzitetu, odgovornost za skrivanje informaeiJa moze snositi 

rukovodilae/rukovod iteljka studijskog programa. 

Napominjem da sam jedini saradnik sa doktaratom na Filola skam fakuJtetu kojemu se vee 

godinama ne otvara pras tor za preuzimanJe predmeta, tJ . cas ova predavanja pod mentarstvom (kaka na 

maticnom, taka i na nematienim studij skim programimal, iako sam za to zaln tere sovana i kvalifikovana i 

iaka cas ova ima. Juce, tj . 24. maJa 2019. god., vidJela sam u matenJalima za sjednieu VIJeea da su 

predavanja Iz Crnagorskog jezlka I I Crnogorskag jezlka II na SP Franeu ski jezik I knjizevnost, kOJa je ranije 

izvadlla doc. dr Draga BOJovic, povJerena prof dr Zoml Radulovic. Kaka sastanak SP Srpski jezik 

povod om ovog pitanja nlje adrian (ii i Je adrzan bez mag znanJa), a kako na sastanku SP Crnogorski jez ik i 

julnoslavens ke knJilevnasti (kajem sam prisustvavala 23. maJa) niJe receno da ove easave preuzima 

prof. Radulavie (koja nije ni prisustvavala sastanku) - sma tram da sam astecena i da je podjela casova 

izvrsena u tajnosti. (asave preda va nja na pomenutim predmetima trallla sam i prasle godine i tadasnji 

rukovadilae SP Franeuski jezik i knjilevnost bio Je saglasan sa mojim predlagom, ali, kao sta je poznato, 

predavanja je zadrzala koleginiea BOlovic. Pretpostavljam da ce prof Radulavic biti saglasna da 

preuzmem te easove predavanja pod njenim mentorstvom, te da eu na taj naein bar djelimieno biti 

obelteeena. Karektno bi bilo da konaeno preuzmem easave predavanja na studijskim programima za 

srpski i ernagarskl jezik na kOJima sam angazovana 16 (SP Srpski jezikl, odnosno 10 godina (SP Crnogorski 

jezik) . 

Takode napomi njem da u predstajecaj gadini gubim 6 casova vjezbi zato sto su pojedini 

predmeti izmjesteni na 4. godinu stud lJa (sa umanjenim brojem casava). Moje opterecenje po semestru, 

dakle, iznasi 7 casava vjelbi i 0 casava predavanja . Valjala bi ga uporediti sa apterecenjem profesora I 

sa radnika sa doktoratom na SP Srpski i SP Crnagarski jezik i Julnaslavenske knjizevnasti. 
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